

國立成功大學施人豪教授紀念獎學金申請要點

National Cheng Kung University Directions for Shih Renn-Hau Scholarship Application

中華民國 80 年訂定

Promulgated in 1991

中華民國 107 年 1 月 4 日校長核定

Approved by the President on January 4, 2018

一、國立成功大學(以下簡稱本校)故施人豪教授為鼓勵在校優秀同學，延習並發揚中華文化，特設「國立成功大學施人豪教授紀念獎學金」(以下簡稱本獎學金)，以嘉惠莘莘學子，並訂定本要點。

1. The late Professor Shih Renn-Hau of National Cheng Kung University (hereinafter referred to as “the University”) endowed the Shih Renn-Hau Scholarship (hereinafter referred to as “the Scholarship”) to award outstanding students and promote Chinese culture. These directions have therefore been promulgated.

二、本獎學金名額及金額：

原則上二名，每名新臺幣伍仟元整。當累積利息超過新臺幣壹萬伍仟元，該學年度得增加名額一名。若累積利息不足支應時，該學年度得予以停辦。

2. Scholarship quota and amount:

The Scholarship is granted to two students in principle (NT\$5,000 each). Where the accumulated interest of the Scholarship account exceeds NT\$5,000, the Scholarship is offered to one more student in the year concerned. The Scholarship is terminated where the accumulated interest is insufficient.

三、設立方式：

本獎學金新臺幣壹佰萬元整為本金，存入本校校務基金，以每年孳息作為發放本獎學金之用。

3. Scholarship establishment:

A total of NT\$1,000,000 is deposited in the University’s endowment fund account as the principal. The Scholarship is funded by the interest accrued.

四、申請資格：

凡具有本校中國文學系大學部學籍之學生，前一學年學業平均成績 85 分以上，操行成績 80 分以上，得提出申請(不含新生、休學生、延畢生)。

4. Eligibility:

Students from the Department of Chinese Literature at the University who have achieved an average academic score of 85 or more and a conduct grade of 80 or more in the previous semester are allowed to apply for the Scholarship (excluding new students, students suspended from school, and students delaying graduation).

五、申請時間：

每學年第一學期開學後，於學生事務處生活輔導組公告期間內，備妥文件提出申請。

5. Application time:

Applicants shall submit required documents before deadlines set by the Student Assistance Division under the Office of Student Affairs after the first semester of an academic year begins.

六、申請文件如下：

- (一)申請書 1 份。
- (二)在學證明 1 份。
- (三)成績單正本 1 份。
- (四)名次證明書正本 1 份

6.Required documents are as follows:

- (1)One application form
- (2)One certificate of enrollment
- (3)One original academic transcript
- (4)One certificate of ranking

七、審查方式：

由中國文學系系主任推薦本獎學金申請人選，逕送學生事務處生活輔導組核定後，通知獲獎人。

7. Evaluation process:

A list of Scholarship candidates recommended by the chair of the Department of Chinese Literature is submitted to the Student Assistance Division for evaluation. Selected awardees are then notified.

八、本獎學金之獲獎學生，在同一學年度得申請其他獎(助)學金。

8. Awardees of the Scholarship may apply for other scholarship(s) and/or financial aid(s) in the same academic year.

九、本要點經校長核定後實施，修正時亦同。

9. These directions and subsequent amendments come into effect upon approval by the president.